



وفر أكثر على حوالاتك الدولية!

باقات التوفير على الحوالات الدولية من البنك التجاري تعود من جديد!

SAVE MORE on your International Funds Transfers! The CB Bundle Value Packs are BACK!

الشروط والأحكام

Terms and Conditions

يسري العرض من 14 سبتمبر وحتى 31 ديسمبر 2023.

تسري الشروط والأحكام عند شراء باقات الحوالات الدولية على رسوم الحوالات من البنك التجاري التي تتم من خلال تطبيق البنك التجاري للهاتف الجوال والخدمات المصرفية عبر الإنترنت.

تحتوي كل باقة على عدد التحويلات المالية الدولية ويجب استكمال هذه التحويلات خلال سنة من تاريخ شرائها.

في حال تم شراء الباقة سيتم خصم قيمة الباقة مباشرة من حساب عملاء الخدمات المصرفية للأفراد وحاملي بطاقات دفع الرواتب من البنك التجاري.

لا يمكن استرداد قيمة الباقة متى ما تم شرائها.

لا يمكن تعديل الباقة أو نقلها متى ما تم شرائها.

تنطبق باقات الحوالات فقط على رسوم التحويل التي يتم فرضها من البنك التجاري لإرسال الأموال من دولة قطر.

لا يمكن استرجاع رسوم التحويل في حال تم إجراء التحويل.

سيتم تطبيق رسوم البنك المرسل على جميع الحوالات بشكل مستقل، ولن يتم تغطيتها من ضمن باقات الحوالات الدولية من البنك التجاري.

لا يسري عرض باقات الحوالات للبنك التجاري على أوامر الدفع الدائمة (standing order).

إن عرض باقات الحوالات الدولية من البنك التجاري لا يطبق على الحوالات التي تتم عبر Western Union.

1 Offer is valid from 14 September 2023 to 31 December 2023.

2 These terms and conditions apply to the purchase of the CB Bundle Value Pack for CB fees on International Funds Transfers made through CBQ Mobile App & Internet Banking.

3 Each bundle shall contain the number of international transfers and these transfers must be completed within a year from the date of purchase.

4 If the bundle is purchased, the value of the bundle will be directly deducted from the account of Retail Customers and Commercial Bank PayCard holders.

5 Once purchased, the bundle is non-refundable.

6 Once purchased, the bundle is non-modifiable and non-transferable.

7 CB Bundle Value Packs are only applicable to the transfer fee charged by Commercial Bank for sending money from the State of Qatar.

8 Transfer fee is non-refundable if the transfer has been made.

9 Correspondent bank fees will be applied to all transfers and will not be covered in the CB Bundle Value Pack.

10 CB Bundle Value Pack offer is not applicable to standing order payments.

11 CB Bundle Value Packs offer is not applicable to transfers made via Western Union.